
جمعه 13 آذر 1394 - 07:16

آلودگی 70 درصدی فلافل فروشیها در تبریز/ مردم فلافل نخورند

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار آذربایجانشرقی گفت: تحقیقات و بررسیهای به عمل آمده نشان میدهد

70 درصد فلافلهای عرضه شده در اغذیه فروشیها و فستفودها آلوده و فاسد هستند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار آذربایجانشرقی گفت: تحقیقات و بررسیهای به عمل آمده نشان میدهد 70
درصد فلافلهای عرضه شده در اغذیه فروشیها و فستفودها آلوده و فاسد هستند.

به گزارش خبرگزاری فارس از تبریز، سعید شبستری ظهر امروز در حاشیه جلسه کمیته بیماریهای خاص با اشاره به افزایش
فستفودها در سطح شهر اظهار داشت: متاسفانه باید گفت وضعیت فستفودها در سطح شهر رضایت بخش نیست و ما

شاهد هستیم در قسمتهای مختلف شهر فروشگاههای بزرگ برای عرضه فلافل نیز آغاز به کار کردهاند.

وی افزود: متاسفانه باید گفت طی بررسی و نظارتهای صورت گرفته 70 درصد این فلافلها آلوده هستند و تمام مراکز
فستفودها از روغنهای فاسد و آلوده استفاده میکنند و از مردم میخواهیم از مصرف این فستفودها خودداری کنند.

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار آذربایجانشرقی اظهار داشت: ما با جدیت این قضیه را پیگیری میکنیم و انتظار
داریم سازمان تعزیرات حکومتی نیز پیگیر این ماجرا باشد.
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